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Na bežigrajsko Skupnost
otroškega varstva čedalje
bolj pogosto prihajajo vesti o
uničevanju otroških igrišč.
Skupine mladoletnikov se lo-
tevajo igral. drogov, ograj.
Lomijo vse, kar se polomiti
da. Vse uničeno je treba na-
doknaditi, sredstev pa ni.

O otroških igriščih sta na
septembrskem zasedanju
razpravljala oba zbora skup-
ščine Skupnosti otroškega
varstva. Na osnovi sklepa
skupščine in prizadevanj sve-
ta za predšolsko vzgojo in
sodelovanje s starši pri ZPM,
je odbor za razvoj družbene-
ga varstva otrok sklical 27.
oktobra posvet o otroških
igriščih. Namen posveta je bil
ugotoviti stanje o številu, ve-
likosti, opremljenosti in zase-
denosti ter o vsebini aktivno-
sti na otroških igriščih. Vab-
Ijeni so bili predstavniki vseh
krajevnih skupnosti (udeleži-
lo se jih je le 5), ter vsi tisti
organi in organizacije, ki
imajo kakorkoli opravitt z
vzgojo in izobraževanjem
otrok. Vabljena je bila tudi
komunalna skupnost. Odsot-
nost je opravičila.

Kaj vse se dogaja na otro-
ških igriščih so najbolj nazor-
no in stvarno prikazale pred-
stavnice vzgojno varstvenih
organizacij:

Mladi rod: Ne mine dan, da
ne bi bilo na igriščih kaj uni-
čenega. V oktobru je bilo
igrišče v Peričevi ulici dva-
krat demolirano. O tem sta
bili obveščeni milica in kra-
jevna skupnost. Razdejanje
igrišča v Črtomirovi ulici je
vsakodneven pojav. Ponoči
je to igrišče zbirališče - reci-
mo Ijubezenskih parov, - ki
za sabo pušiajo razbite ste-
klenice in druge (neponovlji-
ve) sledove izživljanja

Vzgojnovarstvena organi-
zacija se je povezala s £olo
Borisa Kidriča, prosila za po-
moč krajevno skupnost, na
vse hišne svete je naslovila
opozorila o vzgoji Koman-
dirja milice je prosila naj po-
skrbi za varnostnika. Vse
prošnje - zaman

VVO Ciciban. Uničevalni
nagon mladoletnikov se na
otroškem igrišču v Allendeje-
vi izrazi zlasti v nočeh od ne-
delje na ponedeljek Ko so na
roditeljskem sestanku v sep-
tembru govorili o razdejanjih
na igtišču, so starši dejali, da
se bojijo za svoje otroke, da
jih tisti fantje ne bi »prebun-
kali«. »Tudi snažilke je strah.
Med opravljanjem svojih na-
log se zaklepajo. Tudi ta or-
ganizacija je zaprosila za po-
moč milico in krajevno skup-
nost. Zaman.

Rečeno je bilo, ali ni v oza-
dju namerno umčevanje
otroških igrišč in: ali ne bodo
prišli na vrsto drugi objekti,
potem ko bodo igrišča do
kraja uničena?

Kaj storiti, česa se lotiti?
Na posvetu je bilo veliko po-
vedanega, ne pa tudi do kraja
dorečenega, zato ni bilo moč
že na posvetu samem sprejeti
kakšne sklepe. Govor je bil o
vzgoji (načelno). o spremem-
bi dosedanjih, že preživelih
metod vzgoje, o vljučitvi ve-
denjsko motenih mladoletni-
kov v razne organizacije in
društva itd. Vse kar je bilo
rečenega je sicer spejemljivo
in nujno potrebno, vendar pa
so to zadeve, ki jih ni moč
rešiti čez noč. Spričo neza-
držnega uničevanja otroških
igrišč in velike gmotne škode
povročene družbi pa so nujni
in neodložljivi na posvetu tu-
di poudarjeni ukrepi: otro-
škim igriščem je treba dati
varnostnike in razsvetljavo.
zlasti tistim v velikih sose-
skah. EDA KOMAVLI


